
 

 

PROTOKÓŁ NR III/2024 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 18 czerwca 2024 r. oraz z dnia 24 czerwca 2024 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 15 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Iwona Warkocka – Wójt Gminy  

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy  

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy  

• Robert Krupa – Radca prawny  

Radni spóźnieni: Mateusz Szerlowski 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z II sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Debata nad Raportem o stanie Gminy Dębnica Kaszubska za 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Dębnica Kaszubska za 
2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
Dębnica Kaszubska za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębnica 
Kaszubska za 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu 
gminy w 2023 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych od 
właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Rewizyjnej, 



 

 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Dyskusja nad złożoną skargą przez Iwonę Warkocką. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska 

6. Zatwierdzenie protokołu z II sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Debata nad Raportem o stanie Gminy Dębnica Kaszubska za 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Dębnica Kaszubska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
Dębnica Kaszubska za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębnica 
Kaszubska za 2023 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu 
gminy w 2023 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 
w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych od 
właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

c) Komisji Rewizyjnej, 

d) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 



 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na uchwałę nr I/3/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Budżetu. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały 
w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju 
sportu w Gminie Dębnica Kaszubska. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. opracowania 
projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego 
w zakresie rozwoju sportu w Gminie Dębnica Kaszubska. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Inspektora Ochrony Danych w Radzie Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. sporządzenia projektu uchwały 
polityki ochrony danych osobowych w Radzie Gminy Dębnica Kaszubska. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. sporządzenia 
projektu uchwały polityki ochrony danych osobowych w Radzie Gminy Dębnica Kaszubska. 

29. Wolne wnioski i informacje. 

30. Dyskusja nad wysokością odpłatności za usługi opiekuńcze. 

31. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

III Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta o godzinie 16:10 przez 

Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka w sali konferencyjnej im. Jadwigi Karaś 

w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono nieobecność 

jednego radnego, który w późniejszej godzinie dołączył na posiedzenie oraz stwierdzono 

prawomocność obrad. 

Ad. 3 

Przy tym punkcie złożono następujące wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka o zmianę porządku 
obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 5 dyskusji o złożonej skardze Iwony 
Warkockiej. 



 

 

2) Wniosek formalny Radnego Ireneusza Ziółkowskiego o zmianę porządku obrad poprzez 
dodanie do porządku obrad jako punkt 14 dyskusji o złożonej skardze Iwony Warkockiej. 

3) Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka o zmianę treści 
projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2024-2035 na treść przesłaną do Radnych w dniu 18.06.2024 r. 

O godzinie 16:18 na sesję dołączył radny Mateusz Szerlowski. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, 
Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (6): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, 
Ireneusz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został odrzucony. 
Wynik głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (6): Marian Batóg, Michał Budzich, Stanisław Kiernicki, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, 
Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 
Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Kamil Horuń 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad trzecim wnioskiem formalnym.  

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (13): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, 
Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Marcel Formela, Jarosław Kowalczyk 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 



 

 

Następnie zarządzono głosowaniem nad zatwierdzeniem porządku obrad po zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania zmieniony prządek obrad został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (13): Marian Batóg, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 
Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Michał Budzich, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad. 4-5 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak rozpoczął dyskusję i zwrócił się do radnych 
z pytaniem czy zapoznali się z treścią skargi. Następnie poinformował wszystkich radnych 
o przeprowadzonej korespondencji z radcą prawnym obsługującym gminę i przytoczył treść tej 
korespondencji, która dotyczyła m. in. wyłączenia się radcy prawnego z prowadzonego 
postępowania, gdyż opiniował projekt uchwały będący przedmiotem postępowania i konieczności 
wyznaczenia pełnomocnika rady. Wójt Gminy podjął działania zmierzające do wyłonienia 
pełnomocnika – rozpoczął negocjacje cen. Radni podczas dyskusji wyrazili swoje zdanie na temat 
złożonej skargi i samej treści podjętej uchwały w sprawie wynagrodzenia wójta. Zdania na ten temat 
były podzielone, część radnych nie zgadza się zapisami zawartymi w uzasadnieniu do uchwały, 
zabrakło wyjaśnień powodów obniżki wynagrodzenia. Nie zgadają się ze stwierdzeniem, iż rada i wójt 
są w konflikcie. Pozostali radni są zdania, iż radzie należy przywrócić właściwą funkcję rady – 
kontrolną. Zgadzają się z tym, iż niezbędna jest współpraca. Rada Gminy podejmuje uchwały, a Wójt 
musi je wykonywać. W ocenie radnych jest brak chęci współpracy, rada podjęła decyzję o obniżce 
wynagrodzenia. W dyskusji głos zabrała Wójt Gminy informując, że skarga na uchwałę nie dotyczy 
wysokości wynagrodzenia, dotyczy uzasadnienia, które obraża Jej dobre imię. Rada nie mogła 
obniżyć wynagrodzenia, powinna ustalić je na nowo. Zabrakło również uzasadnienia obniżenia 
wynagrodzenia. Rada nie ma narzędzi do oceny pracy. Zadano pytanie czy po podjęciu nowej 
uchwały, z nowym uzdatnieniem, ale np. niższą kwotą, skarga nie zostanie ponownie złożona, a ta 
zostanie wycofana. Koszty wyznaczenia pełnomocnika sądowego są duże, można ich uniknąć. 
Powtórzono, że skarga dotyczy uzasadnienia, nie wysokości wynagrodzenia. 

W godzinach 17:53 – 18:13 trwała przerwa w obradach. Kolejną przerwę zarządzono o godz. 18:18, 
która trwało do godz. 19:19. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę 
porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 5 projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad zatwierdzeniem porządku obrad po 
zmianie. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Poddano pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, 
Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/21/2024 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że do protokołu nie wniesiono 
żadnych uwag, wobec tego protokół został przyjęty w treści przesłanej radnym. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że do debaty nad raportem 
o stanie gminy zgłosił się mieszkaniec, który zgodnie z przepisami uzyskał poparcie 20 osób. 
W związku z tym, że na chwilę obecną opuścił sesję, a pora jest już późna, złożył wniosek formalny 
o przerwanie sesji i kontynuowanie jej 24 czerwca 2024 r. o godz. 16:00. 

W godzinach 19:33 – 19:38 trwała przerwa w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (13): Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 
Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, 
Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Michał Budzich 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

W głosowaniu nie brał udziału radny Marian Batóg. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka zabrała głos w związku z zarzutem braku współpracy i poprosiła 
o informację jak miałaby wyglądać współpraca, na tę chwilę uchwały są przekazywane, sesje się 
odbywają.  

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że nie jest to miejsce i czas na 
rozmowy, być może na posiedzeniu klubu radnych lub posiedzeniu radnych, podczas mniej 
oficjalnego spotkania temat zostanie przedyskutowany. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka zaprosiła Przewodniczącego Rady Gminy w wolnym czasie na 
spotkanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że termin zostanie ustalony wspólnie 
z radą. Zapytał czy ktoś z obecnych chciałby zabrać głos. W związku z brakiem zgłoszeń ogłosił, że po 
pozytywnym rozpatrzeniu wniosku formalnego sesja zostaje przerwana do 24.06.2024 r. do godz. 
16:00. Posiedzenie w dniu 18 czerwca 2024 r. zostało przerwane o godz. 19:45. 

 

Dnia 24 czerwca 2024 r. od godz. 16:13 sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została wznowiona. 
W tym dniu w sesji uczestniczyli: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Iwona Warkocka – Wójt Gminy  

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy  

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy  

• Robert Krupa – Radca prawny  

Radni spóźnieni: Kamil Horuń, Adam Krycki, Mateusz Szerlowski  

Radni nieobecni: Marian Batóg, Michał Budzich 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak rozpoczął debatę nad raportem o stanie gminy 
Dębnica Kaszubska za 2023 rok, który stanowi załącznik nr 10 do protokołu. Poinformował, że do 
debaty zgłosił się mieszkaniec, jednak nie uczestniczy w sesji, wobec tego oddał głos pracownikom 
urzędu. 



 

 

Sekretarz Agnieszka Żukowska zaznajomiła radnych z zakresem raportu, po krótce omawiając 
poszczególne rozdziały, a także przedstawiła zrealizowane i kontynuowane w tym roku programy 
i projekty. 

Następnie głos zabierali radni Rady Gminy zadając pytania i zgłaszając swoje uwagi względem 
funkcjonowania pewnych obszarów m.in. promocji gminy, ujęciu środków finansowych w trybie 19a 
ustawy, na wkład własny w rocznym programie współpracy, wywozu odpadów podczas długiego 
weekendu majowego, zdemontowanych lampach na Osiedlu Północ, realizacji zadań z funduszu 
sołeckiego, uwag do stanu mienia gminnego oraz stanu terenu będącego w zarządzie innych 
jednostek m. in. boiska sportowego przy ul. Skarszewskiej, udostępnianie boisk przy szkołach, aby 
mieszkańcy mogli bezumownie z nich korzystać, możliwości podziału sołectwa Dębnica Kaszubska. 

W czasie trwania debaty na sesję dołączył radny Mateusz Szerlowski (godz. 16:26), radny Kamil 
Horuń (godz. 16:39) oraz radny Adam Krycki (godz. 18:35). 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak podczas trwającej debaty kilkukrotnie upominał 
mieszkankę uczestniczącą w sesji, aby zachowała spokój i pozwoliła przeprowadzić debatę, po której 
głos zostanie Jej udzielony. W godzinach 17:27 – 17:37 trwała przerwa w obradach. 

Po przeprowadzonej debacie przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Dębnica Kaszubska, 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Po zakończonej debacie nad raportem o stanie Gminy Dębnica Kaszubska za 2023 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała nie została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (5): Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Do podjęcia uchwały wymagana była bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 

W związku z brakiem podjęcia uchwały o udzieleniu wotum zaufania Rada Gminy Dębnica Kaszubska 

nie udzieliła wotum zaufania Wójtowi Gminy Dębnica Kaszubska. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Dębnica Kaszubska za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębnica 

Kaszubska za 2023 rok, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8 

ZA (5): Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam 

Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/22/2024 i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z wykonania budżetu 

gminy w 2023 roku, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Uchwała nr 070/g221/R/I/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku 

z dnia 23 kwietnia 2024 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy Dębnica 

Kaszubska za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami, stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. Uchwała Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii Komisji Rewizyjnej 

o wykonaniu budżetu gminy za 2023 rok i wniosku o udzielenie absolutorium wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, stanowią załączniki nr 18 i nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała nie została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 8 

ZA (5): Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam 

Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Do podjęcia uchwały wymagana była bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 

Wobec  

W związku z brakiem podjęcia uchwały o udzieleniu wotum zaufania Rada Gminy Dębnica Kaszubska 

nie udzieliła wotum zaufania Wójtowi Gminy Dębnica Kaszubska. 



 

 

 

W godzinach 18:53 – 19:06 trwała przerwa w obradach. W czasie przerwy sesję opuścił radny Rafał 

Knitter. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wnioski formalne o zmianę 

porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad: 

a) jako punkt 16 podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości, 

b) jako punkt 17 podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, 

c) jako punkt 18 podjęcie uchwały w sprawie skargi na uchwałę nr I/3/2024 Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, 

d) jako punkt 19 podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

e) jako punkt 20 podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

i Budżetu, 

f) jako punkt 21 podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych, 

g) jako punkt 22 podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Spraw 

Społecznych, 

h) jako punkt 23 podjęcie uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej, 

i) jako punkt 24 podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania 

projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego 

w zakresie rozwoju sportu w Gminie Dębnica Kaszubska, 

j) jako punkt 25 podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji 

ds. opracowania projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

zadania własnego w zakresie rozwoju sportu w Gminie Dębnica Kaszubska, 

k) jako punkt 26 podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Inspektora Ochrony Danych w Radzie 

Gminy Dębnica Kaszubska, 

l) jako punkt 27 podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania 

projektu uchwały polityki ochrony danych osobowych w Radzie Gminy Dębnica Kaszubska, 

m) jako punkt 28 podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji 

ds. opracowania projektu uchwały polityki ochrony danych osobowych w Radzie Gminy 

Dębnica Kaszubska. 

Radny Ireneusz Ziółkowski złożył wniosek formalny o niewprowadzenie projektów uchwał do 

porządku obrad i ujęcie projektów uchwał w porządku obrad kolejnej sesji. 

Radna Elżbieta Stawicka złożyła wniosek formalny o przeprowadzenie dyskusji nad wysokością 

odpłatności za usługi opiekuńcze w punkcie 30. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym 

radnego Ireneusza Ziółkowskiego.  

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony. 

Wynik głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (3): Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 



 

 

PRZECIW (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam 

Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Kamil Horuń, 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Następnie zarządzono głosowanie nad wnioskami formalnymi zgłoszonymi przez Przewodniczącego 

Rady Gminy. 

Ad. a) 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (9): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (1): Elżbieta Stawicka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. b) 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

ZA (9): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. c) 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

ZA (9): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 



 

 

Ad. d) 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Mateusz Szerlowski, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Elżbieta Stawicka, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

W godzinach 19:45 – 19:47 trwała przerwa w obradach. 

Ad. e)  

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Mateusz Szerlowski, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej 

Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Ad. f)  

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Mateusz Szerlowski, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej 

Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Ad. g)  

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 



 

 

ZA (11): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Mateusz Szerlowski, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej 

Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. h)  

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Ad. i)  

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. j) 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 



 

 

Ad. k) 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Ad. l) 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Ad. m) 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym radnej 

Elżbiety Stawickiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



 

 

ZA (12): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej 

Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Kolejne głosowanie zostało przeprowadzone nad zatwierdzeniem porządku obrad po dokonanych 

zmianach. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (10): Kamil Horuń, Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Mateusz Szerlowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

O godzinie 20:04 sesję opuścił radny Ireneusz Ziółkowski. 

W godzinach 20:07 – 20:15 trwała przerwa w obradach. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych od właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (10): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Kamil Horuń 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 



 

 

Uchwała otrzymała nr III/23/2024 i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

W godzinach 20:19 – 20:30 trwała przerwa w obradach. Podczas przerwy sesję opuścił radny 

Mateusz Szerlowski i radny Kamil Horuń. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dębnica Kaszubska na 2024 rok, stanowi 

załącznik nr 40 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Stawicka 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/24/2024 i stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2024-20235, stanowi załącznik nr 43 i nr 44 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zadał pytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

tego projektu uchwały. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Stawicka 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/25/2024 i stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 



 

 

Ad. 14 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 47 do 

protokołu. 

Ad. 15 

a) 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcel Formela poinformował, że Komisja Rewizyjna 

w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 

b) 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Wioleta Jabłońska poinformowała, 

że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zadał pytanie czy ktoś z obecnych na sesji ma jakieś 
pytania do tego punktu. Wobec braku osób chętnych do zabrania głosu przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości, stanowi załącznik nr 48 do 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zadał pytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

tego projektu uchwały. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/26/2024 i stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 51 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zadał pytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

tego projektu uchwały. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 



 

 

ZA (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Stawicka 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/27/2024 i stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie skargi na uchwałę nr I/3/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 54 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zadał pytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

tego projektu uchwały. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (8): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (1): Elżbieta Stawicka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/28/2024 i stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu, stanowi załącznik nr 57 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały. Do prac 

w komisji zaproponował radnego Adama Kryckiego, radną Elżbietę Stawicką oraz radnego Sebastiana 

Piszko. 

Radni wyrazili zgodę na uczestnictwo w pracach komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu 

uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Budżetu poprzez wpisanie w par. 1 ust. 1 liczby 

3 oraz zmianę w par. 1 ust. 2 tj. 1) Adam Krycki; 2) Elżbieta Stawicka; 3) Sebastian Piszko. 

 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/29/2024 i stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Budżetu, stanowi 

załącznik nr 61 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził przerwę w obradach, która trwała 

w godzinach 20:52 – 20:54. 

Po przerwie radny Adam Krycki złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Budżetu poprzez wskazanie w par. 1, że na 

Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i Budżetu wybiera się Radnego Adama Kryckiego. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/30/2024 i stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych, stanowi załącznik nr 65 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały. Do prac 

w komisji zaproponował radną Elżbietę Stawicką, radnego Adama Kryckiego oraz radnego Sebastiana 

Piszko. 

Radni wyrazili zgodę na uczestnictwo w pracach komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu 

uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Społecznych poprzez wpisanie w par. 1 ust. 1 liczby 3 

oraz zmianę w par. 1 ust. 2 tj. 1) Elżbieta Stawicka; 2) Adam Krycki; 3) Sebastian Piszko. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/31/2024 i stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych, stanowi 

załącznik nr 69 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził przerwę w obradach, która trwała 

w godzinach 21:01 – 21:02. 

Po przerwie radny Sebastian Piszko złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych poprzez wskazanie w par. 1, że na 

Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych wybiera się Radnego Sebastiana Piszko. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 71 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/32/2024 i stanowi załącznik nr 72 do protokołu. 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik nr 73 do 

protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 74 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/33/2024 i stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 

Ad. 24 

Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały 

w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu 

w Gminie Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak odtworzył dyskusję nad projektem uchwały. Do prac 

w komisji zaproponował radnego Jarosława Kowalczyka, radnego Bartłomieja Tutaka oraz radnego 

Sebastiana Piszko. 

Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu 

uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju sportu w Gminie 

Dębnica Kaszubska poprzez wpisanie w par. 1: 1) Jarosław Kowalczyk; 2) Bartłomiej Tutak; 

3) Sebastian Piszko. i w par. 2 ust. 2 terminu do dnia 31 grudnia 2024 r. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 77 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 78 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/34/2024 i stanowi załącznik nr 79 do protokołu. 

Ad. 25 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. opracowania 

projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie 

rozwoju sportu w Gminie Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził przerwę w obradach, która trwała 

w godzinach 21:12 – 21:14. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści 

projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. opracowania projektu 

uchwały w sprawie kreślenia warunków i trybu finansowania zadania własnego w zakresie rozwoju 

sportu w Gminie Dębnica Kaszubska poprzez wpisanie w par. 1, że na Przewodniczącego doraźnej 

Komisji ds. opracowania projektu uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

zadania własnego w zakresie rozwoju sportu w Gminie Dębnica Kaszubska wybiera się Radnego 

Jarosława Kowalczyka. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 81 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/35/2024 i stanowi załącznik nr 83 do protokołu. 

Ad. 26 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia Inspektora Ochrony Danych w Radzie Gminy Dębnica 

Kaszubska, stanowi załącznik nr 84 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. W związku 

z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 85 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/36/2024 i stanowi załącznik nr 86 do protokołu. 

Ad. 27 

Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały 

polityki ochrony danych osobowych w Radzie Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 87 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Do prac 

w komisji zaproponował radnego Stanisława Kiernickiego, radną Kingę Schorzman oraz radnego 

Bartłomieja Tutaka. 



 

 

Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu 

uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały polityki ochrony 

danych osobowych w Radzie Gminy Dębnica Kaszubska poprzez wpisanie w par. 1: 1) Stanisław 

Kiernicki; 2) Kinga Schorzman; 3) Bartłomiej Tutak. i w par. 2 ust. 2 terminu do dnia 31 października 

2024 r. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 88 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 89 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/37/2024 i stanowi załącznik nr 90 do protokołu. 

Ad. 28 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. opracowania 

projektu uchwały polityki ochrony danych osobowych w Radzie Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi 

załącznik nr 91 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził przerwę w obradach, która trwała 

w godzinach 21:25 – 21:26. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści 

projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. opracowania projektu 

uchwały polityki ochrony danych osobowych w Radzie Gminy Dębnica Kaszubska poprzez wpisanie 

w par. 1, że na Przewodniczącego doraźnej Komisji ds. opracowania projektu uchwały polityki 



 

 

ochrony danych osobowych w Radzie Gminy Dębnica Kaszubska wybiera się Radnego Stanisława 

Kiernickiego. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 92 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 93 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr III/38/2024 i stanowi załącznik nr 94 do protokołu. 

Ad. 29 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję, poprosił o zgłaszanie 
wniosków i informacji. 

Radna Kinga Schorzman poprosiła o zwrócenie się do zarządcy drogi wojewódzkiej o wycięcie 
zakrzaczeń w rowach przy drodze wojewódzkiej 210. Rowy stają się niedrożne, a podczas ulew 
powinny zbierać wodę. Poinformowano, że prośba ta zostanie przekazana do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich. 

Radny Adam Krycki poinformował, że również na skrzyżowaniu drogi powiatowej od Kotowa 
z wojewódzką konieczne jest wykoszenie poboczy, gdyż ograniczają widoczność wyjeżdżającym – 
prośba ta zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych. 

Ad. 30 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad wysokością odpłatności za 
usługi opiekuńcze. Poinformował, że radna Elżbieta Stawicka ma wstępny projekt do omówienia 
wysokości stawek czynszu. Komisja Spraw Społecznych być może przeanalizuje temat i przedstawi 
propozycję radzie. 



 

 

Radna Elżbieta Stawicka poinformowała, że komisja postara się jak najszybciej zająć tematem. Radna 
poinformowała, że na pierwszej sesji wnioskowała o posiedzenia w godzinach popołudniowych, 
które lepiej odpowiadały mieszkańcom deklarujących chęć uczestnictwa w sesji. Zaproponowała 
przeanalizowanie zwoływania sesji o tak później porze. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że długość trwania sesji jest 
uzależniona od porządku obrad, który był rozległy. Wcześniejsze sesje nie rozwiązują problemu. 
Należy być elastycznym, jeżeli będzie taka wola, sesje będą zwoływane w innych terminach. 

Radny Jarosław Kowalczyk zapytał jakie są statystyki osób oglądających online. Udzielono informacji, 
że urząd wystąpi o te dane, gdyż nie są one udostępniane na bieżąco. 

Ad. 31 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak o godzinie 21:43, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

 
Protokołowała: 
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